
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 18. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 690
Vil ministeren tage initiativ til at forbyde brug af gummigranulat ved etablering af nye
kunstgræsbaner, som er den næststørste kilde til forurening med mikroplast i Danmark, i
stedet for at afvente EU-regulering? Vil ministeren samtidig tage initiativ til at forbyde brug
af gummigranulat på eksisterende kunstgræsbaner efter en kortere overgangsperiode?
Gummigranulat kan erstattes med miljøvenlige alternativer.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susanne Zimmer (UFG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susanne. Zimmer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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